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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Jó ez így?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs
Erika miniszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A törvényjavaslat 37/F. § (4) – (6) paragrafusai a jogellenes munkavégzéshez kapcsolód ó
szankciókat tartalmazza . Nem várható a fenti szabályok hatálybalépéséről az, hogy a
jogellenes munkavégzés a háttérbe szoruljon, illetve csökkenjen . Rendkívül hosszú időnek é s
több jogellenes cselekedetnek is be kell következnie ahhoz, hogy érezhet ő legyen a büntető
intézkedések hatása .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . december 18 .

Dr. Tiba István
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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